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PROTOKÓŁ NR VIII/ 2015 

VIII sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji,  

która odbyła się 22 czerwca 2015 r. w godz. 13
00

- 15
47

 

w auli Zespołu Szkół Nr 1 w Wałczu, przy ul. Kilińszczaków nr 59. 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu V kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych do 

protokołu list obecności (załączniki 1 i 2*) 

 

 

Porządek obrad  VIII sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji: 

 

 

Część I 
 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu .  

2. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w okresie od 16.04.2015 r. do 10.06.2015 r. 

a) przyjęcie informacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas VII sesji Rady 

Powiatu w Wałczu powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania.  

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Starostwa w okresie między sesjami. 

5. Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie  od 28.04.2015 r. do 08.06.2015 r. 

a) przyjęcie informacji. 

6. Udzielenie Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium za 2014 rok. 

a) informacja o stanie mienia Powiatu Wałeckiego na dzień 31 grudnia 2014 r.; 

b) sprawozdanie finansowe  Powiatu Wałeckiego za rok 2014; 

c) sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2014 rok; 

d) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego w 2014 r.; 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu w 2014 roku; 

f) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2014 rok; 

g) dyskusja; 

h) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Wałeckiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w 2014 roku; 

i) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium  

za 2014 rok. 

7. Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu Wałeckiego 

na lata 2011-2020, za 2014 rok.  

a) informacja Zarządu Powiatu w Wałczu, 

b) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

c) dyskusja, 

d) przyjęcie informacji. 

 

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za 2014 r. 

a) sprawozdanie PCPR w Wałczu, 
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b) stanowisko  Zarządu Powiatu w Wałczu, 

c) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

d) przyjęcie sprawozdania. 

9. Informacja na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

na lata 2014 – 2020, za 2014 r.   

a) informacja PCPR w Wałczu, 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu, 

c) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu,  

d) dyskusja 

e) przyjęcie informacji. 

10. Informacja na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

na lata 2011 – 2015, za 2014 r.   

a) informacja PCPR w Wałczu, 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu,  

c) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

d) dyskusja, 

e) przyjęcie informacji. 

11. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla powiatu wałeckiego. 

a) przyjęcie oceny 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

b) podjęcie uchwały 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/13/2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 

2014 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na 

lata 2015 -2031. 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

b) podjęcie uchwały 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej – 107 Szpital Wojskowy z Przychodnią w Wałczu. 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

       b) podjęcie uchwały 

15. Podjęcie uchwały w sprawie „ Wieloletniego planu rozwoju kształcenia zawodowego w powiecie 

wałeckim na lata 2014 – 2018” 

       a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych. 

       b) podjęcie uchwały 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji inwestycji ”Przebudowa drogi powiatowej nr 

1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – Orle – Mirosławiec” 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

             b) podjęcie uchwały 

17. Podjęcie uchwały  w  sprawie rozpatrzenia skargi  Pana Mateusza Hołda z dnia 24 kwietnia 2015 r.   

       na działalność Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu w zakresie załatwienia wniosku  

      w przedmiocie dostosowania przejść dla pieszych do potrzeb osób niepełnosprawnych na  

      terenie powiatu wałeckiego. 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

             b) podjęcie uchwały 

18.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Wałeckiego do stowarzyszenia Gmin  

     Polskich Euroregionu Pomerania. 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

             b) podjęcie uchwały 

19.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Wałeckiego do Lokalnej Grupy 

     Działania „Partnerstwo Drawy” na okres programowania 2014 – 2020.   

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

             b) podjęcie uchwały  

20.Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych wniosków i zapytań. 

21.Interpelacje oraz zapytania radnych. 
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22.Wnioski i oświadczenia radnych. 

23.Zakończenie sesji. 
 

Część II 

 

1.Wręczenie odznaczeń pamiątkowych z okazji 25– Lecia Samorządności. 

 

 

 

 

Ad. pkt 1 

Sprawy organizacyjne: 

 

 a) otwarcie sesji, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady VIII sesji V kadencji Rady Powiatu w Wałczu, przywitał Zarząd Powiatu, 

Radnych Rady Powiatu, Skarbnika Powiatu, Radcę prawnego, zaproszonych gości oraz 

przedstawicieli mediów.  

 

 b) stwierdzenie quorum, 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził quorum.  

Na stan ogólny 17 radnych obecnych 17 radnych. 

Wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu może podejmować prawomocne decyzje. 

 

c) przedstawienie porządku obrad,   

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, że przebieg VIII sesji Rady  

Powiatu będzie przebiegał w trzech częściach, do godz.14,30 będzie trwała I część obrad 

zgodnie z planem. O godzinie 14,30 nastąpi przerwa w obradach VIII Sesji Rady Powiatu i 

przystąpimy do uroczystości nadania odznaczeń i wyróżnień. Po zakończeniu uroczystości 

wręczenia odznaczeń i wyróżnień przystąpi się do ponownie do obrad zgodnie z porządkiem 

obrad VIII Sesji Rady Powiatu. 

Porządek obrad VIII sesji Rady Powiatu został przedstawiony Radnym w materiałach  

na sesję, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. Zgodnie z §18 ust.7 Statutu Powiatu 

Wałeckiego Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady. Propozycją zmiany porządku jest wniosek 

złożony przez Przewodniczącego Rady. W związku z powyższym Przewodniczący Rady 

Powiatu Bogdan Białas złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wezwania rodziców uczniów II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. 

prof. Józefa Tischnera w Wałczu do podjęcia uchwały uchylającej uchwałę  Nr VII/35/2015 

Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie włączenia Ii Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkól Nr 4 Rolnicze 

centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy 

ul. Południowej 10 a. Oraz dodanie w pkt 6 ppkt h przyjęcie informacji o stanie mienia. 
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Marek Matela – Radny Rady Powiatu  

Zwrócił się z wnioskiem dotyczącym zmian w porządku obrad dot. zamiast dodawać w pkt.6 

ppkt h przyjecie informacji o stanie mienia zamienić w  ppkt a zamiast informacja o stanie 

mienia to przyjęcie informacji o stanie mienia a zważywszy że są na sesji przedstawiciele 

Rady rodziców zająć się wcześniej projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania 

rodziców uczniów II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do 

podjęcia uchwały uchylającej uchwałę  Nr VII/35/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 

kwietnia 2015 r. w sprawie włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa 

Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkól Nr 4 Rolnicze centrum Kształcenia Ustawicznego im. 

Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Do wniosku radnego Marka Mateli dotyczącego wcześniejszego rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania rodziców uczniów II Liceum Ogólnokształcącego 

im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do podjęcia uchwały uchylającej uchwałę  Nr 

VII/35/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie włączenia II 

Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkól Nr 4 

Rolnicze centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10 a przyłączył się Jerzy Goszczyński i zaproponował aby był 

on rozpatrywany w porządku obrad  przed pkt. 6, gdyż sesja będzie trwała dość długo i aby 

rodzice nie musieli tak długo oczekiwać na rozpatrywany wyżej wymieniony punkt sesji. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zapytał, -  "Skoro wezwanie rodziców wpłynęło do Rady Powiatu 13 maja, to dlaczego 

postępowanie z nim związane nie rozpoczęto w sposób standardowy? Dlaczego pismo 

ujawniono dopiero teraz, kilka dni przed sesją? Dlaczego nie ujęto tego zagadnienia w 

porządku obrad sesji, a wcześniej w porządku obrad Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

której posiedzenie odbyło się 15 czerwca? Dlaczego to co wiąże się z II LO przyjmuje zawsze 

dziwny, odmienny od przyjętych zasad - tok postępowania?" 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, iż dlatego że nie było opinii prawnej a jak wszyscy przecież wiedzą temat jest 

bardzo delikatny i należało się do tematu należycie przygotować, jeszcze raz sprawdzić aby 

uniknąć niepotrzebnego niezrozumienia.” Opinię prawną otrzymaliśmy w zeszłym tygodniu 

stąd decyzja taka aby zwołać komisję i w materiałach włączyć do sesji. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Bogdan Białas poddał pod głosowanie wniosków 

radnych Marka Mateli i  Jerzego Goszczyńskiego dotyczących proponowanych zmian w 

porządku obrad dot. rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania 

rodziców uczniów II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do 

podjęcia uchwały uchylającej uchwałę  Nr VII/35/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 

kwietnia 2015 r. w sprawie włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa 

Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze centrum Kształcenia Ustawicznego im. 
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Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a w pkt 6 porządku 

obrad sesji. 

W wyniku głosowania wniosek radnych: Marka Mateli i Jerzego Goszczyńskiego został 

przyjęty jednogłośnie. I wchodzi do porządku obrad w pkt.6 

 

Następnie przystąpiono do przegłosowania propozycji zmiany w porządku obrad sesji 

dodania ppkt przyjęcie informacji o stanie mienia Powiatu Wałeckiego. W wyniku głosowania 

radni jednogłośnie przyjęli w/w propozycję zmiany w porządku obrad.  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zapytał czy są inne propozycje dotyczące 

zmiany porządku obrad VIII  sesji Rady Powiatu V kadencji. 

 

Wobec braku innych wniosków o wprowadzenie zmian w porządku obrad VIII sesji 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu obrad. Pozostałe punkty 

otrzymały numerację kolejną. 

 

      d) przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Powiatu  V kadencji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu nr VII /2015,  VII  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu, z  dnia 28 kwietnia 

2015 r.   

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższy protokół jednogłośnie.  

 

 

Ad. pkt 2 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 16.04.2015 r.  

do 10.06.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VIII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu*. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

 Poprosił o przedstawienie informacji o wynikach konkursu na dyrektora ZS nr 4, - „ kto 

został dyrektorem, i jak długo nim będzie?"  
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Jolant Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że w postępowaniu konkursowym wyłoniony został dyrektor, którym została 

ponownie pani Dorota Matuszak – Klupczyńska.” Dzisiaj Zarząd podjął uchwałę o 

powierzeniu Pani Dyrektor stanowisko dyrektora na okres jednego roku. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zapytał, „ jeżeli od kandydata wymagano koncepcji funkcjonowania  i rozwoju ZS nr 4, czy 

oznacza to, że koncepcja miała obejmować jeden rok?" 

 

Jolant Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, iż zgodnie z wymogami kandydat  stający do konkursu przedstawia 

koncepcję funkcjonowania szkoły na okres 5 lat. Pani Dyrektor przedstawiła koncepcję. 

Natomiast w kompetencjach zarządu jest podjecie uchwały co do długości okresu w jakim 

zostanie powierzone  stanowisko dyrektora. W uchwale podjęte zostało, że będzie to na 1 rok 

w związku z tym, że ten rok będzie rokiem przełomowym dla Zespołów w związku z 

włączeniem II Liceum Ogólnokształcącego do Zespołu Szkół nr 4. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zapytał w sprawie kwalifikacji Wojskowej,- „w informacji przedstawiono iż do kwalifikacji 

wojskowej łącznie stanęło 308 osób, a nie ma informacji jaka powinna być liczba osób które 

powinny się stawić do kwalifikacji wojskowej.” 

 

Wojciech Pastuszak – Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, Bezpieczeństwa i 

Spraw Obywatelskich 

Odpowiadając na pytanie radnego Jerzego Goszczyńskiego, poinformował iż nie pamięta 

dokładnie liczb ale było 348 osób na listach wstawienniczych i to jest rocznik podstawowy- 

rok urodzenia 1996 i 40 osób rocznika starszego. Absencja tych osób głównie rocznika 

starszego spowodowana była wyjazdami za granicę i w nielicznych przypadkach przebywanie 

w zakładach karnych. W roczniku podstawowym stawiennictwo było powyżej 93%. 

 

a) przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie informację o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 16.04.2015 r. do 

10.06.2015 r., w wyniku głosowania Rada Powiatu informację przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 3 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas VII sesji  

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VIII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu*. 
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a) przyjęcie informacji 

 

Wobec braku uwag do Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych  

podczas VII sesji Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w  

Wałczu Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie  jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 4 

Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VIII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu*. 

 

Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Zasugerował, że brakuje mu w sprawozdaniu 1 punktu w związku z tym że, „ mają czy są” 

jak twierdzi radny –„plany zmian jeśli chodzi o szkoły. Brakuje mi punktu o brzmieniu: 

poinformowanie czy też spotkanie z rodzicami i nauczycielami, dotyczących planowanych 

zmian jeśli chodzi o szkoły. Z informacji jak twierdzi radny w dalszej swej wypowiedzi –

„czego dowiadujemy się z doniesień prasowych taka zmiana ma również dotyczyć RCKU. 

Myślę że takie spotkanie - podkreślał radny, byłoby bardzo przydatne”. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował radnego Marka Subocza, że w sprawozdaniu Starosty Wałeckiego z 

działalności Starostwa w okresie międzysesyjnym jest zawarte to co było a nie to co mogłoby 

być. Oczywiście o ile radny ma taką wolę to może przedstawić tę informację w punkcie 

dotyczącym wniosków i oświadczeń radnych. 

 

W dalszej części do powyższego nie wniesiono innych uwag. 

 

Ad. pkt.5 

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 28.04.2015 r. do 08.06.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VIII sesję Rady Powiatu, 

stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu*. 

 

 

 a)  przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku uwag do „Informacji o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od  28.04.2015 

r. do 08.06.2015 r.” Przewodniczący Rady poddał niniejszą informację pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła „ Informację o pracy Rady Powiatu w Wałczu 

w okresie od 28.04.2015 r. do 28.06.2015 r.” jednogłośnie bez uwag. 
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Ad. pkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania rodziców uczniów II Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do podjęcia uchwały 

uchylającej uchwałę  Nr VII/35/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 kwietnia 2015 r. 

w sprawie włączenia Ii Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa Tischnera w 

Wałczu do Zespołu Szkól Nr 4 Rolnicze centrum Kształcenia Ustawicznego im. 

Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a. 

 

  Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VIII sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu*. 

             

a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

 

 

 Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się z projektem uchwały uchylającej uchwałę  Nr VII/35/2015 Rady Powiatu w 

Wałczu z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie włączenia Ii Liceum Ogólnokształcącego im. 

Ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkól Nr 4 Rolnicze centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10a. 

zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

 

e) dyskusja, 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu  

Stwierdził iż – „Muszę przyznać się , że nie wierzę, iż Pan mecenas Waldemar Kosowicki 

pomylił się gdy tworzył projekt uchwały intencyjnej przyjętej na Sesji 9 lutego 2015 roku w 

kwestii wskazania podstawy prawnej jej podjęcia, i dlatego będę głosował za odrzuceniem 

proponowanej uchwały. Niezależnie od tego proszę o odniesienie się do stanowiska MEN-u 

zawartego w treści pisma dołączonego przez rodziców do wezwania. Dlaczego stanowiska w 

nim zawartego nie możemy zastosować do naszego przypadku związanego z LO? Dlaczego 

nie możemy przyjąć interpretacji Ministra Edukacji wydanej w związku z interpelacją 

poselską? 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

W swej wypowiedzi podkreślił, że Komisja Edukacji głosowała: 4 głosy za przyjęciem i 4 

głosy za odrzuceniem, 1 radny się wstrzymał  i tak naprawdę głosem stanowiącym 

przewodniczącej komisji projekt uchwały otrzymał pozytywny wynik, także jednomyślności 

nie było. Radny w swej wypowiedzi podkreślił - „ to co było już podnoszone przez radnych 

ale też w różnych pismach przez rodziców, że istotnie sąd administracyjny podobny 

przypadek rozpatrywał i na ten przypadek powołuje się Ministerstwo Edukacji w piśmie 

datowanym na dzień 15 kwietnia 2015 r. a więc jest to świeża sprawa. I jak twierdził radny 

Marek Matela , - „ nie przekonuje mnie mimo wszystko że mamy wykładnię od wojewody i 

na tym się opieramy, dlatego, że sama ta wykładnia i sama ta wypowiedź na pismo radnego 

Marka Pawłowskiego jest sprzeczna sama w sobie w związku z tym może dojść do sytuacji  

w której staniemy przed sądem i dojdzie do tego, że sąd uchyli naszą uchwałę i że będziemy 
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ponosić wszelkie związane z tą drogą postępowania sądowego konsekwencje i dlatego 

namawiam radnych aby tej uchwały w takim kształcie nie przyjmować. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Stwierdził, że- „ jest to ważna decyzja którą dzisiaj podejmujemy dla wszystkich stron. Są 

prawne interpretacje , które są różne. Inną ma wojewoda a inną ma przedstawiciel rodziców 

który złożył pismo do marszałka Sejmu, jest odpowiedź ministra. My rozpatrujemy to na 

poziomie naszego Powiatu, jest to interpelacja która została złożona w sejmie i ona dotyczy 

określonej sytuacji, która dotyczy gminy, szkoły które w danej miejscowości się znajdują, 

mają określone obwody. Naszym obwodem jest Powiat Wałecki a nie poszczególne obwody 

w mieście Wałczu czyli tutaj odpowiedzialność jest za cały Powiat Wałecki. Interpretacja 

która została przedstawiona przez Pana Wojewodę jest jasna. Jasno się Pan Wojewoda 

wyraził, że działania które podjął Powiat są właściwe, i nie mamy się do czego odnosić. 

Propozycja nasza jest taka aby nie brnąc dalej w coś co nie będzie miało żadnych skutków 

prawnych. Niektórzy wierzą w to że mogą osiągnąć jakiś sukces chociażby to co przedstawia 

radny Marek Matela. Ale Kurator i Wojewoda są to przedstawiciele rządu i w związku z tym 

jasno się wypowiedzieli w tej kwestii a my będziemy tę decyzję prawną podtrzymywać. 

 

            e)  podjęcie uchwały 

 

Wobec dalszego braku uwag do projektu uchwały uchylającej uchwałę  Nr VII/35/2015 Rady 

Powiatu w Wałczu z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie włączenia II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkól Nr 4 Rolnicze 

centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy 

ul. Południowej 10a Przewodniczący Rady poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu 9 głosami za przyjęciem , 7 głosami przeciw i przy 1 

głosie wstrzymującym się, większością głosów przyjęła w/w uchwałę i otrzymała ona Nr 

VIII/37/2015 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem  stanowi załącznik nr 9  do protokołu*. 

          

Ad. pkt 7 

 Udzielenie Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium za 2014 rok. 

 

      Przewodniczący Rady Powiatu  Bogdan Białas zawnioskował o nieodczytywanie 

dokumentów zawartych w podpunktach d), e), f) przedmiotowego punktu porządku obrad, 

ponieważ radni otrzymali je w materiałach sesyjnych, więc mieli możliwość zapoznania 

się z nimi.  

       Wobec powyższego poddał pod głosownie złożony przez siebie wniosek. 

       W wyniku głosowania wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu o nieodczytywanie 

dokumentów zawartych w podpunktach d), e), f) przedmiotowego punktu porządku obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

      Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VIII 

sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu*. 
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     a) informacja o stanie mienia Powiatu Wałeckiego na dzień 31 grudnia 2014 r.; 

      b) sprawozdanie finansowe  Powiatu Wałeckiego za rok 2014; 

c)sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2014 rok; 

d)odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania 

opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego w 2014 r.; 

e)odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu w 2014 roku; 

f)odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok; 

g)dyskusja; 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, iż - „15 razy głosowałem już za udzieleniem absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Wałczu i dzisiaj uczynię to 16 raz. Zanim to uczynię proszę o wyjaśnienie, 

dlaczego pomimo systematycznego aktualizowania budżetu w ciągu roku, ostatnio na 

koniec grudnia 2014 roku, budżet tak naprawdę nie został zrealizowany, ani po stopnie 

dochodów , ani wydatków? Zmniejszyliśmy  w przeciągu 2014 roku zobowiązania 

zwrotne o 0,67%. Czy takie były założenia przy tworzeniu budżetu na 2014 rok? 

 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

W odpowiedzi poinformował, „Nie wykonanie w pełni budżetu było związane przede 

wszystkim ze stroną majątkową tegoż budżetu. Środki które miał uzyskać  Powiat z 

tytułu termomodernizacji niestety jak z roku na rok zostały przesunięte na  kolejny rok 

budżetowy. W tym roku zostaną wykonane w pełni i to był największy problem. Taka 

jasna stroną jest wykonanie planowanych dochodów własnych w dużym procencie 

98,5% i to jakby jest najważniejsze w tym wszystkim. Po stronie wydatkowej 

oczywiście brak wykonania środków z termomodernizacji wpływa na brak refundacji, 

które mamy przekazać gminom stąd  po tamtej stronie też nie ma tego wykonania. A 

jeżeli chodzi o sprawy bieżące i brak wykonania po stronie wydatków tego obszaru 

bieżącego ma to związek z niższymi wydatkami na zwroty za karty pojazdu, to 

spowodowało że wykonanie jest niższe. A co do tego 6% różnicy wykonania w 

tytułach dłużnych to musiałby Pan tutaj przybliżyć tą tematykę, bo nie wiem 

dokładnie z jakiego punktu to wynosimy i jaka to jest różnica między którymi 

dokumentami.” 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że „ jest to różnica między zobowiązaniami zwrotnymi jakie mieliśmy 

według stanu na dzień 31 grudnia 2013 r. a 31 grudnia 2014 r. i to wynika z 

otrzymanych materiałów.” 
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Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Odpowiadając stwierdził iż aby mógł się do tego odnieść musi jeszcze raz te materiały 

przejrzeć.-: Nie jest to wielka różnica ale gdzieś w szczegółach w materiałach mogą 

być tytuły dłużne w innym procencie wyliczane i dlatego muszę jeszcze raz spojrzeć 

w materiały”. 

 

 

h)  przyjęcie informacji o stanie mienia Powiatu Wałeckiego na dzień 31 grudnia 

2014r. 

 

     Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał 

niniejszą pod głosowanie. W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła 

Informację o stanie mienia Powiatu Wałeckiego na dzień 31 grudnia 2014r. 

 

 

j) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Wałeckiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w 2014 roku; 

 

            Wobec braku  uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady  

               poddał niniejszy pod głosowanie.           

 

              W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Wałeckiego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu w 2014 roku i otrzymała Nr VIII/38/2015 

                

         Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem  stanowi załącznik nr 11  do protokołu*. 

 

            j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium  

      za 2014 rok 

 

          

     Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod     

    głosowanie. 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium za 2014 rok i otrzymała Nr VIII/39/2015 

 

      Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem  stanowi załącznik nr 12  do protokołu*. 
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    Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

    Pogratulował Zarządowi Powiatu uzyskania absolutorium za 2014 r. 

 

 

   Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

W imieniu Zarządu Powiatu w Wałczu podziękował Radzie Powiatu za udzielenie    

absolutorium za 2014 r. W swej wypowiedzi podkreślił i wspomniał poprzedni zarząd , który 

ten budżet przygotowywał i realizował iż budżet na 2014 r. nie był budżetem jak określił  

„marzeń” ale był właściwie zrealizowany zgodnie z założonym planem i na określonym 

poziomie. Pod koniec swej wypowiedzi jeszcze raz podziękował Wysokiej Radzie za 

przychylność i jednomyślność udzielając Zarządowi Powiatu absolutorium. Wyraził również 

nadzieję, iż przyszły budżet 2015 r. będzie inny, gdyż są inne możliwości i że pod koniec 

2015 r.-„ zaczniemy korzystać z nowej perspektywy 2014 -2020 i wspólnie z Wysoką Radą 

możemy osiągnąć i zrealizować wiele ciekawych zadań”. 

  

 

    Jerzy Goszczyński- Radny Rady Powiatu 

    Podkreślił, że bez względu na fakt czy poprzedni Zarząd uzyskałby absolutorium czy nie 

uzyskał, to na dzisiejszą sesję powinien zostać zaproszony członek zarządu poprzedniego, 

gdyż on również realizował ten budżet. I jak stwierdził radny, - „myślę że to dla nas 

uwaga na przyszłość ponieważ są takie przełomy kadencji gdzie zarządy się zmieniają 

natomiast pewien obyczaj powinniśmy ukształtować i dlatego proszę aby na przyszłość 

pamiętać również o tych, którzy aktualnie już nie są w zarządzie”. 

 

    Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

    Jeszcze raz pogratulował Zarządowi Powiatu uzyskania absolutorium i życzył na przyszły 

rok 2015 owocnej współpracy z Radą Powiatu. 

 

 

  Ad. pkt 8 

    Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu 

Wałeckiego na lata 2011-2020, za 2014 rok.  

 

b) informacja Zarządu Powiatu w Wałczu, 

 

          Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na                       

          VIII sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 13  do protokołu*. 
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c) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu, 

 

 

    Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. 

         po zapoznaniu się Informacją na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno-    

         Gospodarczego Powiatu Wałeckiego na lata 2011-2020, za 2014 rok zaopiniowała 

          niniejszą informację pozytywnie.    

 

d) dyskusja, 

           

          Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą     

           pod głosowanie. 

             

e) przyjęcie informacji 

                

             W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informacją na temat  

realizacji Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Powiatu Wałeckiego na lata 

2011-2020, za 2014 rok . 

 

Ad. pkt 9 

 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za 

2014 r.  

a) sprawozdanie PCPR w Wałczu, 

b) stanowisko  Zarządu Powiatu w Wałczu, 

 

    Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VIII sesję      

    Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 14 do protokołu*. 

    Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował również, iż pani Dyrektor     

PCPR Bożena Terefenko poprosiła że jeżeli będą pytania w wyżej wymienionym temacie to 

po zapoznaniu się z nimi to udzieli odpowiedzi radnym na piśmie, gdyż nie mogła 

uczestniczyć w dzisiejszych obradach z przyczyn zdrowotnych, a nie było możliwości aby 

wydelegować pracownika, który byłby w stanie odpowiedzieć merytorycznie na zadawane 

pytania. 

 

c ) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się ze   Sprawozdaniem z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Wałczu za 2014 r. zaopiniowała niniejsze sprawozdanie pozytywnie. 
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             d) przyjęcie sprawozdania. 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego sprawozdania Przewodniczący Rady poddał niniejsze 

pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za 2014 r. 

 

 

Ad pkt 10 

Informacja na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 – 2020, za 2014 r.   

 

a) informacja PCPR w Wałczu, 

            b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu, 

 

     Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VIII    

     sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 15 do protokołu*. 

 

 

 

c) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu,  

 

     Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się z Informacją na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów  Społecznych na lata 2014 – 2020, za 2014 r. zaopiniowała niniejszą 

informację pozytywnie 

 

 

                        d)dyskusja 

 

                  

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą 

pod głosowanie. 

 

 

            e) przyjęcie informacji 

             W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację na temat    

realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów  Społecznych na lata 2014 – 2020, 

za 2014 r. 

 

 

 



BR.0002.5.2015 

15 

 

 

Ad pkt 11 

Informacja na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2015, za 2014 r.   

 

a) informacja PCPR w Wałczu, 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu,  

 

       Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VIII    

     sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 16 do protokołu*. 

 

 

c) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

 

   Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się z Informacją na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2011 – 2015, za 2014 r. zaopiniowała niniejszą 

informację pozytywnie. 

 

d) dyskusja, 

 

     Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał 

niniejszą pod głosowanie. 

 

 

 

e) przyjęcie informacji 

 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację na temat    

realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 

2011 – 2015, za 2014 r 

 

 

 

Ad pkt 12 

Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla powiatu wałeckiego. 

 

    Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VIII    

     sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 17 do protokołu*. 

      

a) przyjęcie oceny,   
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  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się z Oceną zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla powiatu wałeckiego 

zaopiniowała niniejszą ocenę pozytywnie. 

Wobec braku innych uwag do przedłożonej Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2014 

dla powiatu wałeckiego Przewodniczący Rady poddał niniejszy pod głosowanie. 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Ocenę zasobów pomocy 

społecznej na rok 2014 dla powiatu wałeckiego. 

 

 

Ad pkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na VIII     

sesję Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 18 do protokołu*. 

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu, 

 

 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. 

    po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego    

    na 2015 rok zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

                                       

 

    Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

 Skierował swoje pytania do Zarządu i do Skarbnika Powiatu- „ czy zapis, który jest w 

uzasadnieniu o którego zmianę wnioskowałem, nadmierne pobranie dotacji przez Gminę 

Człopa i Gminę Wałcz, czy to zostanie zmienione na nadmierną wypłatę tych środków z 

termomodernizacji czy zostanie tak jak jest czy nie i co się dzieje w  temacie zwrotu, znam 

stanowisko burmistrza Człopy a po komisji poznałem stanowisko władz gminy, które 

oczekują na otrzymanie dokumentacji sposobu wyliczenia kwot, które zostały im przyznane 

w ramach termomodernizacji, czy takie wyliczenia do tych Gmin już dotarły , czy te Gminy 

zaakceptowały ten sposób wyliczenia i dokonanie zwrotu?.” 

 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, iż na ostatniej Komisji Budżetu poprosił Zarząd i Skarbnika Powiatu aby 

przed sesją otrzymali wyciąg z konta. –„ Niestety moja prośba nie została spełniona. Mamy 
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przykre doświadczenia z roku 2013 kiedy zarząd w starym składzie w sposób nieuprawniony 

korzystał z tych środków przelewając na swoje konto. Czy skarbnik ma przygotowane i czy 

dzisiaj dostaniemy wyciąg z konta? A jeżeli nie to proszę o formalne przekazanie na piśmie 

historii rachunku od 01 stycznia do chwili obecnej tego roku. Nawiązując do dyskusji na 

komisji czy gminy zwrócą środki i kiedy zwrócą? I czy dwie gminy: Gmina miejska Wałcz i 

Miasto i Gmina Mirosławiec otrzymają należne środki?” 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

 Poinformował, że środki zostaną niezwłocznie przekazane. Jeśli chodzi o wyciąg z konta to 

Starosta zaprosił radnego Janusza Różańskiego do Starostwa do Skarbnika Powiatu w celu 

zapoznania się z wyciągiem z konta. Natomiast jeśli chodzi o przekazanie środków to „jutro 

ta cześć środków, która jest przeznaczona do wypłacenia poszczególnym gminom zostaną 

przekazane, pomniejszone to będzie o te środki, które te dwie gminy muszą zwrócić. Gmina 

Człopa jeszcze przelicza. My dokładnie podaliśmy jak należy to zrobić na spotkaniu z 

poszczególnymi gminami. Rozwiążemy to tak jak powinno być i wszystkich radnych 

poinformujemy o tym jak to się wszystko zakończy. Jako Lider realizujemy te zadania jak 

najbardziej rzetelnie, opóźnienia wystąpiły nie z powodu samorządu powiatowego ale 

wyłącznie z powodu niedociągnięć gminy , pominę których. Bardzo bym prosił aby do tych 

spraw podchodzić bardzo spokojnie.” 

 

    Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

   Skierował swoje pytanie do Starosty  – „Gmina Człopa wystąpiła do Starostwa  

   o otrzymanie sposobu w jaki to sposób zostały wyliczone środki. Do dnia dzisiejszego do    

godz.11,00 takiej informacji nie otrzymały. Pytanie jest takie, kiedy od Starostwa taką 

informację otrzymają i w jaki sposób zostały wyliczone te środki dla poszczególnych gmin. 

Wszystkie gminy na terenie naszego powiatu są ważne a my jesteśmy również od tego aby o 

interes tych gmin dbać. 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, iż pan Burmistrz Kmieć otrzymał taką informację włącznie ze wzorem jak 

wyliczać a osoba odpowiedzialna za termomodernizację miała nad tym popracować i w miarę 

szybko miała udzielić odpowiedzi. „Gmina widocznie ma problem z wyliczeniem w związku 

z tym poczekamy jeszcze dwa tygodnie. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził iż - "Patrząc na zaproponowaną korektę budżetu na 2014 rok wypada zadać 

pytanie: Jaka jest naprawdę sytuacja ekonomiczna powiatu? Jak mają się  propozycje 

związane z dotacjami, z nowymi inwestycjami , ze znacznym zwiększeniem budżetu, w tym 

wyższej subwencji oświatowej i ogólnej , do obrazu powiatu dotkniętego programem 

naprawczym - obecnie, z powodu dziwnych dla mnie gier słownych, nazwanego 

postępowaniem ostrożnościowym? Czy ten optymizm wynikający z przedkładanych Radzie 
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Powiatu uchwał , (ta swoista jazda po bandzie  mówię to akurat w sensie pozytywnym) nie 

upoważnia do wystąpienia z wnioskiem, by zdjąć z powiatu brzemię powiatu objętego 

permanentnym kryzysem? Może warto wystąpić do Ministerstwa Finansów, by ulżyło 

powiatowi w spłacie pożyczki? Niech Państwo w ten sposób wywiąże się z obietnic 

składanych w czasie restrukturyzacji szpitali w Powiecie Wałeckim." 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Stwierdził, że odpowie na pytanie dotyczące kondycji finansowej Powiatu Wałeckiego. 

W swej wypowiedzi poinformował iż na zarządzie przedstawił informację z wykonania 

budżetu na 5 miesięcy bieżącego roku – „ na dzień dzisiejszy możemy mówić , że Powiat 

wykonał nadwyżkę w wysokości 1 mln 200 tys. zł., jest to szacunkowo dobry prognostyk na 

przyszłe miesiące ze względu na to, że za nami są takie wydatki jak, trzynaste wynagrodzenie 

w budżetówce czy zakładowe fundusze świadczeń socjalnych pokryte z budżetu Powiatu, 

więc ta kondycja jak najbardziej skłania ku optymizmowi.” 

 Natomiast jeśli chodzi o kwestię  programu naprawczego skarbnik oddał głos Staroście 

Wałeckiemu.  

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, iż rozmawiał z panią wiceminister na ten temat w Krakowie i absolutnie nie 

ma takiej możliwości żeby dokonać korekty w tej pożyczce i ją pomniejszyć, czy też  ją 

umorzyć musimy to spłacać ale jest to wszystko pod kontrolą. Te zadania które mamy do 

wykonania i te zadania które przedstawiłem na komisji będą zrealizowane. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu  

Zasygnalizował w swej wypowiedzi iż temat o którym teraz jest mowa wraca niemalże co 

obrady, i jeśli są jakieś wątpliwości i podejrzenia co do działań które są niezgodne z 

przedstawiany mina sesji bądź na komisjach to należałoby się zastanowić aby powołać 

komisję rewizyjną do nadzwyczajnej kontroli aby nie poruszać i nie wracać ciągle do znanych 

tematów 

 

 

                     b)   podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przy 1 głosie wstrzymującym się  podjęła uchwałę Nr 

VIII/ 40 /2015  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok. 

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 19 do protokołu*. 
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Ad pkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/13/2014 Rady Powiatu w Wałczu z 

dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2015 – 2031 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. stanowi ona załącznik nr 20 do protokołu*. 

 

 

                     a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady     

                          Powiatu   w Wałczu, 

 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15  czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się z projektem uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/13/2014 Rady Powiatu w 

Wałczu z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2015 – 2031 zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały pozytywnie. 

 

b) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/ 41 /2015 

zmieniającej uchwałę Nr III/13/2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 2014 

r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2015 – 2031 

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr  21 do protokołu*. 

 

 

Ad. pkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej – 107 Szpital Wojskowy z Przychodnią w Wałczu. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych, . stanowi ona załącznik nr 22 do protokołu*. 
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                   a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady     

                          Powiatu   w Wałczu, 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. 

po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej – 107 Szpital Wojskowy z 

Przychodnią w Wałczu zaopiniowała  niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

 

a) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/ 42 /2015  w 

sprawie udzielenia dotacji celowej samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej – 107 Szpital Wojskowy z Przychodnią w Wałczu. 

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr  23 do protokołu*. 

 

 

 

Ad. pkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie „ Wieloletniego planu rozwoju kształcenia zawodowego w 

powiecie wałeckim na lata 2014 – 2018 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych, stanowi ona załącznik nr 24 do protokołu*. 

 

                   a)  ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady     

                          Powiatu   w Wałczu, 

 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. po 

zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie „ Wieloletniego planu rozwoju kształcenia 

zawodowego w powiecie wałeckim na lata 2014 – 2018 zaopiniowała  niniejszy projekt 

uchwały pozytywnie 
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Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Poprosił o odniesienie się do następujących kwestii – „ Wiem, że nie mamy proponowanego w Planie  

Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, ale czy w powiecie do tej pory nie 

realizowano zadań, nie dążono do osiągnięcia celów, nie było spójnych kierunków zmierzających do 

rozwoju szkolnictwa w zakresie podanym na stronach nr 39 i dalej Suplementu do Wieloletniego 

Planu?  Jak należy ocenić pomysły łączenia liceów ogólnokształcących ze szkołami zawodowymi w 

jeden zespół szkół, w kontekście rozwoju szkolnictwa zawodowego? Według mojej obserwacji w 

Powiecie Wałeckim zarysowuje się tendencja zwijania szkół publicznych i rozwijania szkół 

niepublicznych. Na razie nie jest to na dużą skalę. Proszę jednak o opinię, czy jest to kierunek do 

którego należy dążyć? Czy jest to już nieodwracalne? Czy taka powinna być polityka państwa i 

samorządu? 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, iż w Wieloletnim planie rozwoju kształcenia zawodowego w powiecie 

wałeckim na lata 2014 – 2018 - „ na str. 12 jest błąd w zapisie, ponieważ jest tam zapisane że 

największe zatrudnienie jest w roku 2012 i miało miejsce w sektorze przemysł i budownictwo 

i to było 3852 osoby w tym1900 kobiet i 284 mężczyzn jak to razem dodamy to jest 1239 a 

nie 3852 i tu jest jeden błąd, końcówka tego samego dokumentu str. 75 autorzy tej koncepcji 

tego programu wskazują problemy. I jednym z problemów są słabe wyniki uczniów w 

szkołach zawodowych, ja bym chciał zapytać się jak to się ma do tabeli  zamieszczonej na 

kolejnej  stronie do analizy swot gdzie w silnych stronach naszych szkół wypisuje się silne 

szkolnictwo zawodowe, silny system instytucji otoczenia szkolenia zawodowego, wysoka 

zdawalność egzaminów zawodowych w szkołach. Radny podkreślił tutaj brak logiczności w 

przedstawionym materiale. W dalszej swej wypowiedzi – „ Natomiast sam suplement proszę 

mi wyjaśnić dlaczego wśród szkół w Liceach Ogólnokształcących jest już podany na dzień 

dzisiejszy Zespół Szkół nr 4 RCKU im. Władysława Broniewskiego- II Liceum 

Ogólnokształcące im. ks. Józefa Tischnera w Wałczu jako jeden zespól  skoro tak naprawdę II 

Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół  nr 4 będzie funkcjonowało od 1 września. Dalej 

radny stwierdzał że „ w Suplemencie jest wydaje mi się błąd w ilości pracowników 

zatrudnionych  przez Wałeckie firmy, konkretnie chodzi mi o Victorię Cymes, dlatego, że w 

Wieloletnim planie rozwoju kształcenia zawodowego w powiecie wałeckim na lata 2014 – 

2018 tam jest bodajże 160 parę pracowników natomiast w Suplemencie jest tylko 65 a z tego 

co wiem spadku aż takiego zatrudnienia nie było w Cymesie. To są takie kosmetyczne 

zmiany, które należałoby wprowadzić skoro mamy przyjąć ten dokument i ma być 

obowiązujący. Jednym z problemów jest niewystarczająca komunikacja między Szkołami a 

Samorządem i Poradniami, między Szkołami Poradnią a Gimnazjum, między Szkołami a 

Powiatowym Urzędem Pracy , między Szkołami Powiatowym Urzędem Pracy i 
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Pracodawcami. Skąd w ocenie Zarządu takie problemy pojawiły się i jak przeciwdziałać 

takiej niewystarczającej komunikacji”. Dalej Radny Matela stwierdził że, „ Jest jeden 

problem którego do końca  nie rozumiem, że jednym z problemów zachwiania równowagi 

między absolwentami zawodów technicznych i humanistycznych kształcenia zawodowego i 

ogólnego jest problem na którego składa  wysoka cena kształcenia w zawodach technicznych 

w porównaniu do humanistycznych i kogo ta cena dotyczy? Ucznia nie kosztuje to 

kształcenie a nas owszem, bo zatrudniamy nauczycieli, którzy kształcą w tym zawodzie , 

czyli fachowców i tak naprawdę nie wiem dlaczego to jest problem?” 

Bogdan Białas- Przewodniczący Rady Powiatu 

Wyjaśnił, iż chodzi tutaj o to że – „ zorganizować szkołę humanistyczną typu klasa 

ogólnokształcąca nie są  to wielkie koszty wystarczy sala, krzesła, wykładowca. Natomiast 

jeśli chodzi o szkoły zawodowe, potrzebne są warsztaty w które trzeba zainwestować, do 

których trzeba kupić maszyny itd. I to są te koszty, które mówią że szkolnictwo zawodowe 

jest drogie.” 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził że,” rozumiem że jak gdyby koszty funkcjonowania samego tego szkolnictwa 

zawodowego są wyższe, natomiast zachwianie równowagi pomiędzy absolwentami tych szkół 

nie składają się na te koszty funkcjonowania tych placówek, uczniowie czy gimnazjaliści czy 

absolwenci gimnazjów wybierają szkoły i albo idzie do technicznej albo idzie do 

ogólnokształcącego, w mojej ocenie te zachwianie równowagi nie ma wpływu cena 

kształcenia  w tych szkołach.” 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała że dokument który dzisiaj został przedłożony jest to wynik rocznej pracy 

zespołu powołanego do przygotowania tego dokumentu głównego oraz suplementu, który w 

jakiś sposób uaktualnia to co wydarzyło się od momentu przyjęcia przygotowania tego 

pierwszego dokumentu wieloletniego planu rozwoju kształcenia zawodowego, to projekt 

pilotażowy w który nasz powiat został włączony i 30 czerwca tego roku konferencją został 

zakończony. Dyrektor Marek Syrnyk jest osobą odpowiedzialną, która w jakiś sposób 

koordynowała wszystkie prace dotyczące tej platformy rozwoju kształcenia zawodowego i 

mógłby więcej powiedzieć na temat prac tego zespołu”. W dalszej części swej wypowiedzi 

Pani Starosta odpowiedziała na pytanie radnego Marka Pawłowskiego czy jest taka tendencja 

czy szkolnictwo niepubliczne w jakiś sposób rozwijało się lepiej niż szkolnictwo publiczne? - 

„ Jesteśmy tego zdania jako zarząd, ja w szczególności, że domeną państwa powinno być 

szkolnictwo w ogóle czyli mówię tutaj o szkolnictwie podstawowym, gimnazjalnym i 

ponadgimnazjalnym, że państwo być najistotniejszym elementem jeśli chodzi o kształtowanie 

polityki edukacyjnej, polityki oświatowej, dlatego uważam że szkoły które są prowadzone 

przez powiat powinny być szkołami publicznymi i do tego będziemy zmierzać, natomiast 

jeżeli będzie propozycja ze strony Rady Pedagogicznej tak jak teraz padła propozycja np  
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Cechu Rzemiosł Różnych co do przejęcia prowadzenia kształcenia zawodowego, mówię tu  o 

Zespole Szkół nr 2 tzw. Budowlance oni są zainteresowani prowadzeniem klas zawodowych 

to rozmawiamy. Już od miesiąca jeżdżę po województwie zachodniopomorskim, byłam w 

Goleniowie, w Złotowie, na terenie wielkopolski w Środzie Wielkopolskiej, sprawdzamy jak 

szkolnictwo ponadgimnazjalne funkcjonuje w tych rejonach. Mam jeszcze  zamiar wybrać się 

z Dyrektorami do jeszcze jednego powiatu. Większość szkól jest prowadzona przez powiaty i 

takich tendencji co do przejmowania szkół przez inne organy raczej nie ma, ale my jako Rada, 

jako Powiat nie mamy i nie możemy się nie zgodzić jeśli jest jakiś podmiot, który chce 

założyć szkołę niepubliczną i złoży stosowne wnioski i podejmie wszelkie procedury zgodne 

z prawem to my nie mamy żadnej możliwości do wyrażenia sprzeciwu co do prowadzenia 

szkół niepublicznych. Ale chciałabym podkreślić, że będziemy dążyli żeby wszystkie szkoły 

podległe  powiatowi, które obecnie funkcjonują były szkołami publicznymi.” 

W dalszej swej wypowiedzi Pani Wicestarosta zaznaczyła że pan Dyrektor mógłby 

odpowiedzieć  na pytania szczegółowe zgłoszone  przez  radnego Marka Pawłowskiego i 

radnego Marka Matelę. 

Marek Syrnyk – Dyrektor Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Wałczu  

Poinformował, że jeśli chodzi o słabe wyniki w nauce chodzi tu o wyniki nauki w zakresie 

matur, bierzemy pod uwagę i cieszymy się z wysokich wyników jeżeli chodzi w szkołach 

zawodowych uzyskane w postepowaniu kwalifikacyjnym zawodowym w egzaminach 

zawodowych które do tej pory się odbywały natomiast nie jesteśmy w pełni 

usatysfakcjonowani z wyników uzyskiwanych w zakresie matur, dlatego tutaj nie ma 

nieścisłości. To że w dokumencie jest zapisane RCKU i II Liceum Ogólnokształcące 

postanowiliśmy przyjąć ten stan prawny , który Rada już uchwaliła ponieważ suplement był 

tworzony w maju po tej informacji, że od 1 września 2015 r. II LO będzie funkcjonowało w 

strukturze Zespołu Szkół nr 4. Jeżeli Wysoka Rada uważa że należy to zmienić to nic nie stoi 

na przeszkodzie aby dokonać takiej zmiany. Problem komunikacji dotyczy tego że między 

beneficjentami tego rynku pracy i tego kształcenia zawodowego są różni partnerzy to są 

przedsiębiorcy to są szkoły to jest Urząd Pracy to są różne instytucje różni partnerzy i nie 

zawsze my wszyscy pracując nad poszczególnym tematem nie zawsze potrafimy ze sobą 

współpracować i przekazywać sobie informacje czyli szwankuje koordynacja tych działań. I 

dlaczego kształcenie w zawodzie jest droższe szkoły zawodowe potrzebują mieć warsztaty, 

potrzebują mieć zaplecze, bazę techniczną są to potężne środki na maszyny nowoczesne 

urządzenia a także podraża ich funkcjonowanie konieczność przeprowadzania egzaminów 

zawodowych w sposób ściśle wytyczony przez procedury MEN –owskie . 

 

Izabela Krajnik – Radna Rady Powiatu 

W dokumencie właściwym brakowało dwóch szkół Szkoły Podstawowej w Płocicznie i 

Marcinkowicach w suplemencie one są ale mają one inne im. Szkoła podstawowa w 

Marcinkowicach jest im. Mieszka I a Szkoła podstawowa w Płocicznie im. nie ma. 

Prosiłabym o dokonanie poprawy. 
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Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

„Analizując suplement w kontekście wieloletniego planu rozwoju kształcenia zawodowego 

doszedłem do wniosku, ze zapis że nastąpiło w planie szereg istotnych zmian jest zapisem 

troszeczkę wprowadzającym nas w błąd dlatego że one są tutaj nawet wyszczególnione że 

zarówno w organizacji sieci szkolnej i czy rzeczywiście w organizacji sieci szkolnej w 

szkolnictwie zawodowym nastąpiły tutaj rzeczywiste duże zmiany? Próbowałem 

odpowiedzieć sobie na pytanie  o stanie zatrudnienia i bezrobocia i przyznam, że liczby które 

są tutaj pokazane nie uprawniają do takiego zapisu również jako argumentu w sprawie 

wydania tego suplementu, jak chodzi o kierunki kształcenia to poprosiłbym o uzupełnienie bo 

być może moja wiedza jest nie aktualna bo wydaje mi się, że wielkich zmian w kierunkach 

kształcenia w szkolnictwie zawodowym również nie ma, a natomiast uznanie przez Ministra 

Edukacji Narodowej roku 2015 rokiem zawodowców, miało miejsce w roku 2014 jeszcze 

przed wprowadzaniem suplementu wobec powyższego żaden z tych cząstkowych zapisów tej 

argumentacji nie wydaje mi się trafiony w 100%. Wobec powyższego zastanawiałem się jaki 

jest prawdziwy cel tego że powstaje ten suplement? Chciałbym również dopytać ponieważ 

uważam że  ani ten wieloletni plan rozwoju kształcenia zawodowego włącznie z suplementem 

nie spełnią żadnej roli jeżeli nie będzie tutaj bardzo aktywnego udziału przedsiębiorców w 

tym przedsięwzięciu, wydaje mi się że jest wyjątkowo mała aktywność albo są małe zapisy o 

tej aktywności przedsiębiorców w obu dokumentach i dlatego prosiłbym aby się do tego 

odnieść czy przedsiębiorcy doceniają ten fakt o którym rozmawiamy czy na razie jest to  

przed nami. Mam jeszcze takie pytanie szczegółowe bo ono wynika z zapisów w suplemencie 

ponieważ Zespół Szkół nr 2 przedstawiając swoje materiały dostarczył taką informację że 

zdaniem kadry szkoły elektryk jest zawodem na którego jest największe zapotrzebowanie 

przy czym kadra nauczająca tego zawodu nie jest wystarczająca jednocześnie wiem że 

nastąpiła redukcja na etacie elektryka z pełnymi uprawnieniami że zastępstwo przejął 

pracownik emerytowany który w chwili obecnej uzupełnia wykształcenie. Czy to jest 

działanie na rzecz tego wieloletniego planu rozwoju kształcenia zawodowego bo mam tutaj 

dużą wątpliwość”. 

 

 

 

b) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 15 głosach za przyjęciem, 

i 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała w sprawie „Wieloletniego planu rozwoju 

kształcenia zawodowego w powiecie wałeckim na lata 2014 – 2018” otrzymała  

Nr  VIII /43 /2015 i została przyjęta do realizacji.  
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Ad. pkt 17 

    Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji inwestycji ”Przebudowa drogi powiatowej nr 

1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – Orle – Mirosławiec” 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach sesyjnych, 

stanowi ona załącznik nr 26 do protokołu*. 

 

 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Komisja Budzetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r.  po 

zapoznaniu się z projektem  w sprawie wspólnej realizacji inwestycji ”Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – Orle – Mirosławiec” zaopiniowała 

niniejszy projekt pozytywnie 

 

 

c) podjęcie uchwały 

 

    Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 15 głosach za przyjęciem, i 2 

głosach wstrzymujących się Uchwała w sprawie wspólnej realizacji inwestycji ”Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – Orle – Mirosławiec” 
otrzymała Nr  VIII /44 /2015 i została przyjęta do realizacji.  

 

 

 

   Ad. pkt 18 

     Podjęcie uchwały  w  sprawie rozpatrzenia skargi  Pana Mateusza Hołda z dnia 24 kwietnia 

2015 r. na działalność Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu w zakresie 

załatwienia wniosku w przedmiocie dostosowania przejść dla pieszych do potrzeb osób 

niepełnosprawnych na terenie powiatu wałeckiego. 

 

  Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach sesyjnych, 

stanowi ona załącznik nr 28 do protokołu*. 

 

 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r.  po 

rozpatrzeniu skargi  Pana Mateusza Hołda z dnia 24 kwietnia 2015 r. na działalność Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu w zakresie załatwienia wniosku w przedmiocie 

dostosowania przejść dla pieszych do potrzeb osób niepełnosprawnych na terenie powiatu 

wałeckiego uznała skargę za bezzasadną. 

 

c) podjęcie uchwały 

 

 Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 
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   W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 16 głosach za 

przyjęciem, i 1 głosie wstrzymującym się Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi  Pana 

Mateusza Hołda z dnia 24 kwietnia 2015 r. na działalność Dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wałczu w zakresie załatwienia wniosku w przedmiocie dostosowania przejść dla 

pieszych do potrzeb osób niepełnosprawnych na terenie powiatu wałeckiego otrzymała Nr  

VIII /45 /2015 i została przyjęta do realizacji. 

 

Ad. pkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Wałeckiego do stowarzyszenia 

Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych, stanowi ona załącznik nr 30 do protokołu*. 

 

 

        a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r.  po 

zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Wałeckiego do 

stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania zaopiniowała niniejsza pozytywnie . 

 

             b) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

poddał niniejszy pod głosowanie. 

    W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 16 głosach za   

przyjęciem, i 1 głosie wstrzymującym się Uchwała w sprawie wyboru delegata Powiatu 

Wałeckiego do stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania otrzymała Nr  VIII 

/46 /2015 i została przyjęta do realizacji. 

 

Ad. pkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Wałeckiego do Lokalnej 

Grupy  Działania „Partnerstwo Drawy” na okres programowania 2014 – 2020.   

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych, stanowi ona załącznik nr 32 do protokołu*. 

 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r.  po 

zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu 

Wałeckiego do Lokalnej Grupy  Działania „Partnerstwo Drawy” na okres programowania 

2014 – 2020 zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 
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             b) podjęcie uchwały  

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

    W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 16 głosach za   

przyjęciem, i 1 głosie wstrzymującym się Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

Powiatu Wałeckiego do Lokalnej Grupy  Działania „Partnerstwo Drawy” na okres 

programowania 2014 – 2020 otrzymała Nr  VIII /47 /2015 i została przyjęta do realizacji. 

 

 

Ad. pkt 21 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych 

wniosków i zapytań. 

 

   W materiałach na sesję załączono odpowiedź na zapytania zgłoszone na VII sesji rady 

Powiatu radnemu Jerzemu Goszczyńskiemu w sprawie: 

 opinii prawnej dotyczącej” Czy osoby które  są nieobecne na posiedzeniu 

zarządu powiatu , nie uczestniczące , nie będące członkami zarządu mogą 

podpisać protokoły przyjmowane przez zarząd? 

 Korzyści wynikające z przeprowadzenia warsztatów społecznych pt. 

Funkcjonowanie i rozwój szkolnictwa Ponadgimnazjalnego Powiatu 

Wałeckiego  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych czy są usatysfakcjonowani z udzielonych im 

odpowiedzi. 

 

 

Ad. pkt 19 

Interpelacje oraz zapytania radnych. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do 

następnego punktu porządku obrad. 

Ad. pkt 20 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Zgłosił wniosek o zorganizowanie spotkania z rodzicami i nauczycielami szkół i 

przedstawienie planów dotyczących restrukturyzacji czy tez reorganizacji sieci szkól w 

powiecie wałeckim ( chodzi tu o Zespół Szkól nr 2, Zespół Szkól nr 3, Zespól Szkól nr 4  

RCKU) 
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Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała iż - „solidnie przygotowujemy się do tego projektu i przygotowujemy w 

Wydziale w porozumieniu z dyrektorami harmonogram działań związanych z racjonalizacją 

wydatków ale także ze zmianą sieci szkół i powołaniem Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego i wszyscy zainteresowani zostaną poinformowani o tym jak zmieni się od roku 

2016 szkolnictwo ponadgimnazjalne mam na myśli dyrektorów szkół, rady pedagogiczne, 

uczniów i rodziców.”- 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zaproponował,-„  że ważnym by było abyśmy opracowali dokument, krótkie pismo , które w 

formie załącznika np. do gazety codziennej, bądź pismo do rodziców aby można było to 

rozprowadzić i będzie to pewniejsze że dotrze to do adresowanych osób”. 

 

 

Ad. pkt 22 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15
47 

zamknął VIII sesję Rady Powiatu w Wałczu V kadencji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                            

 

Inspektor ds. obsługi                                                     Przewodniczący Rady Powiatu 

    Rady Powiatu  

 

   Małgorzata Tyras                              Bogdan Białas 


